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Skrivelse angående Komvux/SFI 
 
Såvitt Liberalerna har förstått sköts den nivåplacering som föregår SFI-studier på Komvux av 
arbetsmarknadsförvaltningen. Efter pandemin föregås denna nivåplacering fortfarande i stor 
utsträckning av digitala kontakter med de som ansöker om att få studera SFI, t.ex. via mail 
eller telefon, medan fysiska möten är mera sällan förekommande. Denna brist på fysiska 
möten leder till att elever med viss frekvens blir placerade på fel nivå. Det har t.ex. hänt att en 
elev med mastersutbildning från sitt hemland placerats på nivå 2 medan vederbörande 
rätteligen skulle ha placerats på nivå 3.    
 
Det är ju viktigt för både den enskilde och samhället att detta sköts bra och blir rätt. För den 
enskilde kan det leda till slöseri med både tid och pengar om nivåplaceringen i SFI blir fel och 
för samhället handlar det om att skattebetalarnas pengar ska användas så effektivt som möjligt 
samt att det är samhällsekonomiskt viktigt att nyanländas inträde på arbetsmarknaden inte 
fördröjs i onödan.    
 
Mot bakgrund av detta vill Liberalerna ställa följande frågor. 
 

- Hur arbetar arbetsmarknadsförvaltningen med nivågruppering av ansökanden till SFI? 
 

- Finns det någon uppföljning/utvärdering av om nivågrupperingen blir rätt eller inte 
och vad visar denna uppföljning/utvärdering i så fall? 
 

- Hur kan denna process förbättras? 
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